
Før vedtak vil jeg gjerne høre kommuneadvokatens syn på reglene nedenfor. 
 
Vil ikke denne innskrenke representantenes rettigheter mer enn loven legger opp til og således være 
ulovlig? Og skal ikke spørsmål formelt stilles til ordfører / møteleder ikke rådmannen – selv om 
rådmannen står for svaret?  
 
Punkt 6.3.2 Spørsmål fra folkevalgte (tillegg til eksisterende tekst): Spørsmål til rådmann om saker 

på dagsorden må sendes inn før møtet eller tas opp på starten av møtet, slik at svar om nødvendig kan 

forberedes. Spørsmål til rådmann om forhold som ikke står på dagsorden, og som ønskes besvart i møtet, 

kan sendes inn på forhånd senest 3 virkedager før møtet. Spørsmål sendes 

til politikerpost@drammen.kommune.no. Spørsmål som kommer inn etter fristen besvares på 

politikkportalen.
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